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 PROTOKÓŁ Nr 2/2017 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 20 marca 2017 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.20. 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (wyznaczony przez członków wszystkich komisji do 

prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PAC JERZY 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR  

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

- TKACZUK LUCYNA 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

7. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

Na początek Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

JERZY CHILKIEWICZ powitał wszystkich obecnych i przedstawił następujący porządek 

posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXIII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 24 

marca 2017 r.: 

a) Przedstawienie propozycji przebiegu trasy S-19 na terenie Gminy Bielsk Podlaski 

przygotowanej przez mieszkańców wsi Augustowo i Komitet Protestacyjny Zachodniej 

Obwodnicy Bielsk Podlaski; 

b) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 
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Podlaskim za 2016 rok; 

c) Sprawozdanie z realizacji Gminnego programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk 

Podlaski w 2016 roku; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim; 

e) Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2017-2023; 

f) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce wodnej;; 

h) Projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia  środków finansowych w budżecie Gminy 

Bielsk Podlaski na realizację inwestycji; 

i) Projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej województwu podlaskiemu;  

j) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia (lub niewyrażenia) zgody na wyodrębnienie 

funduszu sołeckiego; 

k) Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 

l) Projekt uchwały w sprawie  wyłączenia z obowiązku uzyskania zezwolenia na usunięcie 

drzew lub krzewów na terenie Gminy Bielsk Podlaski; 

m) Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu 

rekrutacyjnym do oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

oraz do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których Gmina Bielsk 

Podlaski jest organem prowadzącym, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznawania punktów każdemu kryterium; 

n) Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe na okres od 

dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

2. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2016 rok. 

3. Sprawy bieżące.     

 

Do pkt 1a)  
 - Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że do porządku sesji ujęty został punkt 

dotyczący planowanego przebiegu trasy S-19 na terenie Gminy Bielsk Podlaski. W lutym br. 

zostały przeprowadzone konsultacje z mieszkańcami w tej sprawie. Pojawiły się wątpliwości  

co do proponowanego przebiegu, ponieważ przedstawiona propozycja odbiega od wariantów 

konsultowanych w 2007 roku. Konsultacje dotyczą  odcinka trasy z Plosek do Chlebczyna wraz 

z obwodnicą Bielska Podlaskiego, która ma przebiegać w ciągu drogi krajowej Nr 66. 

Aktualnie, spotkania są organizowane w ramach opracowywania studium techniczno-

ekonomiczno-środowiskowego dla drogi ekspresowej S-19. Taka dokumentacja jest niezbędna 

do uzyskania przez GDDKiA decyzji środowiskowej. Mieszkańcy Bielska Podlaskiego z 

dzielnicy Studziwody protestują przeciw proponowanej trasie przebiegu drogi sugerując 

przesunięcie jej poza granice Bielska w stronę Pilik, protestują również mieszkańcy 

Augustowa, ponieważ w pobliżu drogi znajdują się budynki mieszkalne, przy czym problem ten 

dotyczy kilku osób, których budynki znajdują się w odległości od 50 do 230 metrów od 

planowanej trasy. Zainteresowane osoby wiedziały o planowanym przebiegu drogi. Pani Wójt 

poinformowała radnych, że na najbliższą sesję Rady Gminy został zaproszony Komitet 

Protestacyjny Zachodniej Obwodnicy Bielsk Podlaski, aby umożliwić jego przedstawicielom 

przedstawienie swojego stanowiska. Powiedziała również, że nie może się zgodzić na 

propozycję mieszkańców miasta, dot. przesunięcia przebiegu drogi w kierunku Pilik, bowiem 

tam również rozwija się budownictwo mieszkaniowe, mieszkają młodzi ludzie. Pani Wójt 

podkreśliła, że póki inwestycja jest na etapie projektu, więc można jeszcze zgłaszać swoje 

uwagi do przygotowanego planu. Ze strony Gminy został do Generalnej Dyrekcji zgłoszony 
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brak zjazdu z drogi, ale dotąd odpowiedzi jeszcze nie ma. Porządek najbliższej sesji Rady 

Miasta przewiduje przyjęcie oświadczenia w sprawie zmiany przebiegu drogi ekspresowej S19. 

Treść pisma Komitetu Protestacyjnego z Augustowa skierowany do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad oraz projekt oświadczenia Rady Miasta Bielsk Podlaski  stanowią 

Załącznik Nr 5 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA podkreśliła, że należy 

wypracować wspólne stanowisko, przyznała, że droga jest zawsze uciążliwa dla mieszkańców 

zamieszkujących w jej pobliżu, ale przecież te drogi muszą być na potrzeby użytkowników, 

podała kilka przykładów miejscowości, w tym Proniewicze i Grabowiec, gdzie mieszkańcy od 

lat mieszkają tuż przy drodze krajowej. 

- Radny JERZY ONACIK, jako mieszkaniec oraz sołtys Augustowa powiedział, że do 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad zostało wysłane pismo, ale nie ma jeszcze 

odpowiedzi, więc jego zdaniem poruszanie tego tematu na sesji jest przedwczesne. Nie 

wiadomo, czy w ogóle będzie jakaś reakcja na protest mieszkańców. Pani Wójt była 

przeciwnego zdania, twierdząc, że wszystkie działania w tej sprawie powinny być jawne. Z 

kolei Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że 

większość trasy przebiega przez teren gminy, więc Miasto w mniejszym zakresie jest związane 

z tą inwestycją. Należy zadbać o interesy mieszkańców gminy. Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zwrócił uwagę, że wbrew pozorom emisja spalin na drogach 

szybkiego ruchu jest mniejsza, niż na pozostałych, więc droga taka nie jest aż tak uciążliwa jak 

się przewoduje. Pani Wójt stwierdziła, że proponowany przez mieszkańców Miasta przebieg 

drogi od strony wschodniej nie rozwiąże ich problemów, a ze strony gminy nie będzie zgody na 

taki przebieg „dziewiętnastki”. 

 

Do pkt 1b)  
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 

2016 rok - stanowi Załącznik Nr 6  do protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a 

sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1c)  
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Bielsk Podlaski  

za 2016 rok - stanowi Załącznik Nr 7  do protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a 

sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1d)  
Wniosek Wójta Gminy w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Bielsku Podlaskim - stanowi Załącznik Nr 8  do protokołu. Proponowana zmiana dotyczy 

uzupełnienia treści statutu o nowe zadanie zlecone gminie, które będzie realizowane przez 

GOPS.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego materiału, a 

sprawozdanie zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Bielsk Podlaski - stanowi Załącznik Nr 9  do protokołu. 

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonego wniosku, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1f)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok - 

stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 
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Zakres proponowanych zmian dot. dochodów i wydatków budżetu przedstawiła 

Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

poinformowała dodatkowo, że w ramach Programy Współpracy Transgranicznej  Polska-

Białoruś-Ukraina, Gmina złożyła wstępny projekt na remont świetlic (tzw. fiszki), ale nie jest 

jeszcze znana ocena fiszek. Ogółem zostało złożonych około 400 wniosków, więc konkurencja 

jest duża.   

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonych materiałów, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1g)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski w sprawie udzielenia pomocy finansowej spółce 

wodnej - stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

- Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poruszył temat odstrzału 

bobrów, które wyrządzają szkody. Jako przykład podał zablokowany most w Rajsku, co 

spowodowało, że woda nie miała odpływu i przelewała się przez tory.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Do pkt 1h) 

Wniosek Wójta Gminy dot. zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Bielsk Podlaski na 

realizację inwestycji  - stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. Pani Wójt wyjaśniła, że projekt 

uchwały dotyczy współfinansowania z budżetu gminy zadania o nazwie „Przebudowa i 

rozbudowa budynku I Liceum Ogólnokształcącego im. T. Kościuszki w Bielsku Podlaskim o 

halę sportową z zapleczem wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą” realizowanego przez 

Powiat Bielski. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że nowa hala ma spełniać 

jednocześnie wymogi sportowe i widowiskowe, będzie służyć mieszkańcom całego powiatu. 

- Radny JAN KOWALCZUK stwierdził, że  nie ma pieniędzy na remonty świetlic w gminie, a 

na dofinansowanie inwestycji powiatowych są. Wyraził swoje zaniepokojenie taka sytuacją. 

Dodał, że w okolicach jego miejsca zamieszkania nie ma porządnych świetlic: Treszczotki, 

Pilipki, Miękisze, Łoknica. Odnosząc się do tej uwagi, Pani Wójt wyjaśniła, że inwestycja 

będzie służyć również mieszkańcom gminy, pomimo, że będzie zlokalizowana na terenie 

miasta. W bielskich szkołach średnich uczą się również dzieci z naszej gminy, więc będą mogły 

uczestniczyć w zajęciach sportowych, czy imprezach organizowanych w tym obiekcie. Poza 

tym gminne zespoły artystyczne bardzo często uświetniają różne imprezy organizowane w 

mieście, a oprócz osób występujących (również dzieci) mnóstwo mieszkańców okolicznych wsi 

przyjeżdża na takie uroczystości jako widzowie. Odnosząc się do uwag dot. remontu świetlic, 

zwróciła uwagę, że w Łoknicy w budynku byłej szkoły wygospodarowano jedno pomieszczenie 

z przeznaczeniem na świetlicę, bo tak chcieli mieszkańcy, w Treszczotkach jakiś czas temu 

mieszkańcy deklarowali, że sami zajmą się organizacja świetlicy, ale teraz już wycofują się z 

tej deklaracji. Inne świetlice będą remontowane w miarę  możliwości budżetowych. 

- Radny JERZY ONACIK zwrócił uwagę na brak parkingu w pobliżu II LO. Przewodniczący 

Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI wyjaśniła, że parkingi są przewidziane w 

projekcie, w przeciwnym razie nie byłoby zezwolenia na budowę. 

- Radny JERZY CHILKIEWICZ przypomniał, że świetlica w Chrabołach była remontowana 

przez mieszkańców i wyposażona gospodarskim sposobem, a teraz praktycznie nie jest 

wykorzystywana. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI powiedział, że jeśli mieszkańcy 

angażują się w wykonanie prac remontowych, wówczas szanują ten obiekt i dbają o jego 

otoczenie.  
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- Pani Wójt z przykrością odebrała uwagę radnego Jana Kowalczuka, że „nic na wsi się nie 

robi”. Podała kilka przykładów inwestycji zrealizowanych na rzecz mieszkańców gminy, m.in. 

wykonanie asfaltowych wyjazdów z każdej wsi (oprócz Jacewicz), droga dla mieszkańców 

Skrzypek i Pietrzykowa, którzy przez tyle lat jeździli po błocie. Takie uwagi są krzywdzące. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1i) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu 

na dofinansowanie zadania polegającego na remoncie ciągu pieszo-rowerowego w ciągu drogi 

wojewódzkiej Nr 689 Bielsk Podlaski-Hajnówka-Białowieża - stanowi Załącznik Nr 13 do 

protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że projekt uchwały dotyczy 

budowy ścieżki rowerowej na odcinku Hołody-Ogrodniki. W ubiegłym roku na to zadanie 

również były w budżecie gminy zabezpieczone środki, ale nie zostały wykorzystane. Teraz 

temat znowu jest aktualny i na to zadanie proponuje się przeznaczyć kwotę 80.000 zł.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1j) 
Wniosek Wójta Gminy o rozstrzygnięcie, czy w budżecie gminy na 2018 rok zostanie 

wyodrębniony fundusz sołecki - stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu.  

 Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA przypomniała, jak co roku, zasady 

związane z wyodrębnianiem funduszu sołeckiego, m.in. przeznaczenie f.s. na zaspokajanie 

potrzeb mieszkańców, konieczność składania przez sołectwo wniosku na realizację zadania, 

wyrażenie zgody przez mieszkańców, obowiązek rozliczenia oraz potrzeba wyodrębnienia 

stanowiska w Urzędzie Gminy do rozliczania funduszu. Na prośbę radnego JERZEGO 

ONACIKA poinformowała, że w przypadku wyodrębnienia f.s. gmina mogłaby dodatkowo 

otrzymać z budżetu państwa do 30% wielkości funduszu. 

- Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI stwierdził, że sołtysi w 

gminie ograniczają się do zbierania podatków od mieszkańców, natomiast trudniej jest ich 

zmobilizować do pracy wymagającej inwencji twórczej, tj. opracowania wniosku, czy 

rozliczenie realizowanego zadania, chociaż potrzeb jest dużo, np. remont świetlicy w Nałogach.  

- Radny SŁAWOMIR SIEMIENIUK zapytał o przewidywaną kolejność  remontu świetlic w 

gminie. Pani Wójt poinformowała, że kolejność zostanie ustalona po rozstrzygnięciu, czy 

gmina otrzyma dofinansowanie na te zadania ze źródeł pozabudżetowych, o które się 

ubiegamy. 

- Radny JERZY ONACIK powiedział też o potrzebie remontu dróg, które są niszczone przez 

ciężkie samochody. jako przykład podał bardzo zły stan drogi prowadzącej do wiatraków w 

Augustowie, która jest niszczona przez właścicieli kopalni żwiru. Samochód przewożący 

jednorazowo 40 ton ładunku nie przejedzie bez uszczerbku dla drogi. Pani Wójt stwierdziła, ze 

tylko kontrole Policji mogłyby coś w tym zakresie zrobić. 

- Radny JAN WALENTY PUCHALSKI przypomniał, że temat funduszu sołeckiego jest 

„przerabiany” co roku. Zdaniem radnego sołtysi nie podejmą się tego zadania. Do tego trzeba 

chęci współdziałania, musi być też pomoc ze strony gminy. Pani Wójt dodała, że projekt 

uchwały dotyczy 2018 roku, w przypadku wyodrębnienia funduszu, każde sołectwo powinno 

przedstawić plan do realizacji.  

- Radny MIKOŁAJ CAR powiedział, że ma złe doświadczenia ze współpracy z mieszkańcami. 

Jako przykład trudności w porozumieniu podał problemy ze sprzętem, czy też przejazdem przez 

czyjeś pole. 

- Radny JERZY PAC   poddał w wątpliwość zainteresowanie ze strony sołtysów, co potwierdza 

ich brak aktywności na sesji podczas rozpatrywania tego tematu. Czasami nie wiedzą nawet, za 

czym radni głosują. Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że jest zainteresowanie ze 

strony sołtysów poza sesją, kiedy przychodzą z różnymi sprawami do Wójta. Są na swój sposób 

aktywni i uczestniczą w życiu gminy. 
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- Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Rady Gminy wyraził nadzieję, że sołtysi będą 

bardziej aktywni, jeśli za pełnienie funkcji sołtysa będą wypłacane wynagrodzenia, co 

niektórzy politycy ostatnio sugerują. Wyodrębniając f.s. należy określić zasady, przedstawić je 

na zebraniach wiejskich, a dopiero potem realizować. 

Przystąpiono do głosowania. W głosowaniu jawnym za wprowadzeniem funduszu sołeckiego 

opowiedziało się 4 radnych, przeciw było 8 radnych, a 2 wstrzymało się od głosowania. Opinia 

ta zostanie przedstawiona na sesji Rady Gminy. 

 

Do pkt 1k) 
Wniosek  Wójta Gminy dotyczący  projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bielsk 

Podlaski - stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

  

Do pkt 1l) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie wyłączenia z obowiązku 

uzyskania zezwolenia na usunięcie drzew lub krzewów na terenie Gminy Bielsk Podlaski - 
stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. Wniosek przedstawił Z-ca Wójta Gminy – ANATOL 

FILIPIUK. Omówił szczegółowo poszczególne punkty projektu uchwały. Uzgodniono, że po 

wejściu w życie przyjętej przez Radę Gminy uchwały, jej tekst zostanie przekazany wszystkim 

sołtysom.  

Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1m) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do oddziałów przedszkolnych w publicznych 

szkołach podstawowych oraz do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych, dla których 

Gmina Bielsk Podlaski jest organem prowadzącym, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznawania punktów każdemu kryterium - stanowi 
Załącznik Nr 17 do protokołu.  

Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1n) 
Wniosek Wójta Gminy dotyczący projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół 

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo 

oświatowe na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. - stanowi Załącznik 

Nr 18 do protokołu.  

Projekt uchwały omówiła Pani Wójt, informując jednocześnie, że wprowadzana reforma 

oświatowa nie spowoduje zagrożenia dla nauczycieli. 

Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 2) 
Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Bielsku Podlaskim za 2016 rok - stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu.  

Radni nie zgłosili  pytań i uwag, a informację przyjęli do wiadomości. 

 

Do pkt 3) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA przedstawiła. pismo Związku Gmin Wiejskich w sprawie 

zbiórki środków finansowych na renowację miejsc pamięci narodowej na Białorusi. Radni nie 

wyrazili zgody na wydatki z budżetu gminy na ten cel. 
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- Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI  nawiązał do 

rozstrzygniętego przetargu na sprzedaż wiatrołomów z lasu w Nałogach i zwrócił się z prośbą o 

przeznaczenie pieniędzy ze sprzedaży drzewa na remont świetlicy w Nałogach. 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 11.20 

zamknął posiedzenie. 

 

 

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC Jerzy 

 

………………………… 

3. PUCHALSKI Jan Walenty 

  

………………………… 

4. SIEMIENIUK Sławomir ………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

  

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

  

4. KOWALCZUK Jan ………………………… 

  

5. TKACZUK Lucyna …………………………. 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 
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4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 

5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 

 


